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Zápis z členské schůze Klubu Hoopers z.s.  

Datum a místo: 24.2.2024 11.30 – 15.30 hod., Lány  

Přítomni: viz prezenční listina (příloha 1 neveřejná) 

Program:  

1. Přivítání a prezence  
2. Informace výboru 

- Členství v klubu 
- Úpravy v hacru 
- Zkoušky na rozhodčí a instruktory 
- Ukončení JB ve výboru klubu  

3. Přehled o hospodaření klubu 2023 
4. Plán významných akcí na rok 2024 

- Schůze rozhodčích  
- Vypsání VŘ na člena výboru 6/2024  
- MR 2024 21.-22.9.2024 (místo, pořadatel místa, rozhodčí, rozpočet) 

5. Změny v pravidlech 
6. Diskuze 
7. Závěr  

Průběh jednání: 

Ad 1) Přivítání a prezence 
Předsedkyně klubu Jitka Holá přivítala přítomné a dle prezenční listiny bylo konstatováno, že je 
přítomno 55 hlasujících členů Klubu Hoopers z.s. včetně plných mocí (viz příloha 1), takže členská 
schůze je dle stanov usnášeníschopná. 

Dále požádala dvě členky Editu Macibobovou a Žanetu Klánovou, aby se ujaly sčítání hlasů při 
hlasování a Ilonu Macákovou, aby provedla zápis z dnešní schůze. Poté vyzvala přítomné s jejich 
odsouhlasením:  
Hlasování – Komise pro sčítání hlasů a zapisovatel:  
PRO: 55                        PROTI: 0                         ZDRŽELI SE: 0 

Jitka Holá seznámila přítomné s programem schůze a vyzvala je k odsouhlasení programu. 
Hlasování – Program schůze: 
PRO: 55                      PROTI: 0                         ZDRŽELI SE: 0 
 

Ad 2) Informace 

a) Členství v Klubu Hoopers  
V roce 2022 měl klub 180 členů a v roce 2023 265 členů. Po změně platby členství, které musí být 
na další rok uhrazeno do konce roku předcházejícího, má k dnešnímu dni klub 214 členů. 

V lednu 2023 vznikl další klub hoopers na Moravě „Czech Hoopers Klub“ a v únoru 2023 nový klub 
hoopers na Slovensku „Hoopers Slovakia“. 
Nyní je na každém závodníkovi, zda bude pouze v jednom nebo ve více klubech. To samé platí 
o instruktorech a rozhodčích. 

b) Úpravy v Hacru 

• Zvýraznění nezměřených psů (pro pořadatele) 
V seznamu přihlášených týmů jsou psi, kteří nemají změřenou výšku, zvýrazněni červeně. 

• Oprava výpočtu odvodů (pro pořadatele)  
Odvody se počítají z aktuálních členů ke dni závodu a pouze z jednoho závodního dne. 
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• Běhy Open hoopers  
Od 1.1.2024 se začaly Open běhy počítat do Mastera of Open Hoopers. V hacru se nyní tyto 
běhy nahrávají do výsledků a mají u sebe 5 puntíků (stejně tak je uvedeno 5 puntíků 
u kategorie šampionů). 

• Hacr je již nyní připraven na změnu počtu běhů pro kvalifikační zkoušku – 1 běh = 1 zkouška 
 

• Nové požadavky, které budou zapsány do úkolovníku pro Hacr:  
- Udělat zaškrtávací políčko aktivní/neaktivní pes, pro případ, kdy pes přestane závodit 
(nemoc, úmrtí). 
- Doplnit seznam mých závodů, tj. aby bylo vidět, na jaké závody jsem přihlášená. 

 

• Aktualizace osobních údajů v HACR – každý osobně by si měl zkontrolovat údaje v HACRu a 
provést nezbytnou aktualizaci údajů. (Všem bude zaslán email se žádostí o kontrolu údajů.) 
 

c) Zkoušky na rozhodčí a instruktory  
Byly dotazy, zda budou v roce 2024 vypsány zkoušky na rozhodčí a instruktory. V letošním roce 
(rok 2024) nebudou vypisovány. Předpokládaný termín konání dalších zkoušek je jaro 2025. 

d) Ukončení JB ve výboru klubu  
Jana Bauerová končí jako místopředsedkyně a členka výboru k datu 31.12.2024 po 5 letech 
práce ve výboru. Výboru zaslala otevřený dopis v 9/2023. Výbor děkuje Janě za její obrovskou 
práci a přínos.  
 

Ad 3) Přehled o hospodaření klubu za rok 2023 

Jitka Holá seznámila členy s hospodařením klubu za rok 2023. 
Zpráva o hospodaření klubu byla po celou dobu schůze členům k dispozici. 
Dotaz Markéta Benediktová: Plánuje klub podpořit rozhodčí nákupem kolečka a měrky po psy? – 
Odpověď: zatím není v plánu, uvidíme v roce 2025. 
 

Ad 4) Plán významných akcí na rok 2024 

a) Schůze rozhodčích  
Dne 27.1.2024 se konala on-line schůze rozhodčích, schůze se zúčastnilo 11 rozhodčích 
z celkového počtu 16 rozhodčích (není započítána Ivana a Jana). 
Na schůzi bylo probráno 10 bodů vztahující se ke změnám posuzování, z nichž dva body byly 
rozhodčími zamítnuty. Dalších 5 bodů bylo diskutováno v rámci ankety na FB. 
Navrhované změny byly výborem vyjma dvou návrhů promítnuty do nového řádu – viz 
následující bod schůze. 

b) Vypsání VŘ na člena výboru 
Začátkem června 2024 bude vzhledem k ukončení JB jako členky výboru k 31.12.2024 vypsáno 

on-line výběrové řízení na nového člena výboru tak, aby do konce listopadu bylo výběrové řízení 

ukončeno. 

Předsedkyně klubu vyzvala členy, aby se zamysleli, kdo by měl zájem kandidovat. 

c) 5. Mistrovství ČR v Hoopers 2024  
Datum: 21.-22.9.2024 
Místo: ZKO Kladno – Rozdělov 

Pořadatel: Markéta Benediktová 

Rozhodčí: Jana Bauerová 

Ivana Francová 

Náhradní:  Tereza Jelínková 
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Rozpočet:   

Pronájem místa na dva dny: 7000 Kč (+rezervace haly 4000 Kč) 

Pomocníci: 6000 Kč 

Ceny: 15 000 Kč 

Rozhodčí: 12 000 Kč 

Celkem: 44 000 Kč 

Hlasování – Rozpočet MR 2024:  
PRO: 55                        PROTI: 0                         ZDRŽELI SE: 0 

Propozice:  

Podmínky účasti: pouze členové Klubu Hoopers a týmy mající splněné podmínky pro přestup do 

H2. 

Mistr ČR: Mistři mohou být pouze členi klubu s Českým státním příslušenstvím, nebo s trvalým 

pobytem na území České republiky. 

Průběh: počítá se stejně jako vloni v SO- družstva a v NE-jednotlivci, 2 open běhy pro Small a 

Large. 

Sponzoři: 

Calibra – hlavní sponzor MR. 

Miramar – nový sponzor, který se klubu nabídl. 

Členové byli požádáni o kontakty na případné další sponzory. 

 

Propozice MR budou připraveny a vyvěšeny do konce března a uzávěrka bude do 8.9.2024, do 

tohoto data bude nutné mít splněné pro účast na MR podmínky účasti uvedené výše. 

 

Ad 5) Změny v pravidlech 
Změny Řádu Hoopers a Směrnic pro rozhodčí a pořadatele vychází z návrhů členů klubu a byly 
schváleny výborem klubu. 

Změny do Řádu Hoopers: 

I. Změna postupové zkoušky ZE DVOU BĚHŮ NA JEDEN BĚH a s tím související změny 
podmínek pro přestup do vyšší kategorie (H1 – 5 běhů s max. 5TB za každý běh, H2 – 
6 čistých běhů, H3 – 7 čistých běhů, HCh – 10 čistých běhů – vše od 2 rozhodčích). 
Z minulých zkoušek se po změně započítají týmům pouze splněné zkoušky (NE jednotlivé 
čisté běhy). 
To znamená, že pokud bude platit nový řád např. od 1.4.2024, pak všechny splněné zkoušky 
k 31.3.2024 se převedou do nových bodů. Pokud splníte k 31.3.2024 podmínky pro přestup 
do vyšší kategorie, pak je třeba, abyste se do 31.3.2024 přihlásili na další závody konané v 
dubnu do vyšší kategorie, kterých se však musíte zúčastnit, abyste v této kategorii zůstali po 
nahrání výsledků ze závodů konaných v dubnu. 
Před nahráním nové verze hacru bude všem členům odeslán včas informační e-mail. 
 

II. Doplnění vymezeného prostoru pro psovoda o kruh (pro H3 a HCh – průměr 2 m). 
Čtverec zůstává v platnosti beze změny tak, jak je teď. Kruh je další možnost pro kategorie 
H3 a HCh. Použití kruhu musí být napsáno v propozicích. 
Dotaz na ukotvení kruhu – v zahraničí není kruh ukotven, pokud jej psovod nohou posune, 
počítá se týmu chyba. Výbor v řádu doplní informaci ke kruhu. 
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III. Navýšení minimálních vzdáleností mezi překážkami pro výkonnostní kategorie  
(Small H0 min. 4 m, H1 min. 4 m, H2 min. 5 m, H3 min. 6 m, HCh min. 7 m a  
Large H0 min. 5 m, H1 min. 5 m, H2 min. 6 m, H3 min. 7 m, HCh min. 8 m). 
 

IV. Navýšení vzdálenosti dvou překážek v parkuru, které za sebou nenásledují 
Navyšuje se o 1 m z nynějšího min. 1 m na min. 2 m. Vzhledem k omezené velikosti hal je 
ponechána vzdálenost min. 2 m. 
 

V. Zrušení kombinace překážek pro zkoušky a openy Hoopers 
Kombinace jsou ponechány jen pro doprovodné hry (např. kombinace oblouk + barel, 
branka + barel, dvě souběžné branky /běží se mezi nimi) apod.). 
 

VI. Zrušení standardního a maximálního času u kategorií H3 a HCh 
Zůstává tak tedy pro všechny kategorie neomezený čas, a je na rozhodčích, aby případně 
běh (donekonečna opravovaný) ukončili a tým vykázali z parkuru. 
 

VII. Vykročení ze čtverce – penalizovat až vykročení celou nohou 
Penalizace až při vykročení celou jednou nohou na zemi mimo čtverec/kruh. Ruce na zemi 
mimo čtverec = noha mimo čtverec. Všechno vykročení JEDNOU NOHOU bude JEN chyba, 
žádná diskvalifikace. Vykročení oběma nohama = diskvalifikace.  
 

VIII. Diskvalifikace za vyslání ze čtverce „outem“ na první překážku 
Pokud je pes vyslán ze čtverce „outem“ na první překážku, překračuje tak linii první 
překážky, což je penalizováno. 
 

IX. Posuzování barelu – zjednodušení 
Při špatném náběhu = ODMÍTNUTÍ, při uzavření kruhu 360⁰ ze špatné strany = DISK, nákres 
pro rozhodčí bude podle tohoto upraven. Stejně to platí i pro branku. 
 

X. Stanovení obtížnosti a hodnocení u Open běhů 
Hodnocení dle kategorie H1, tzn. čtverec 3x3 m a minimálně 16 překážek. Náročnost dle 
uvážení rozhodčího a pořadatele (H1 nebo H2). Kruh nelze v Openu použít.  
 

XI. Maximálně 3 zkoušky za jeden závodní den 
V jeden závodní den mohou být pouze 3 zkoušky, o dalším běhu (1 běh) rozhoduje 
pořadatel s rozhodčím. Může být 1 Open běh nebo doprovodná hra. 
 

Změny do Směrnic pro rozhodčí a pořadatele: 

I. Stanovení ceny za ubytování rozhodčích 
Pořadatel po dohodě s rozhodčím zajistí rozhodčímu adekvátní ubytování (vypadla 
minimální částka 440 Kč za ubytování). 
 

II. Stanovení ceny za posuzování 
Minimální částka za posuzování v jeden závodní den byla stanovena na 1 000,- Kč, pokud 
tuto nepřesáhne vypočítaná částka. 
 

Ad 6)  Diskuze 
a) Správce IT Zdeněk Straka informoval, jaké úpravy připravuje v HACR 

- Při založení závodu – nová zaklikávací políčka pro výběr exportu Excelu. Podle výběru se 
vytvoří Excel i s příslušnými startovkami. Je třeba však ohlídat více lidí v jedné kategorii. 

- Změna v Excelu – nyní bude obsahovat zamknuté buňky, zvýrazněné buňky k vyplnění, 
podmíněné formáty buněk, přejmenování kategorií na S (psi do 40 cm) a L (psi nad 40 cm). 
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b) Dotazy: 
Markéta Benediktová 

- Bylo by možné ohledně měření psů udělat bránu na měření psů do/nad? Existuje 
certifikovaný prodejce? 
Odpověď: Můžeme zjistit. 

- Pořízení elektronické časomíry klubem na zapůjčování na závody.  
Odpověď: Klub má s tím špatné zkušenosti, navíc o časomíru je třeba se starat, po 
dlouhodobém nepoužívání přestává fungovat. 

- Teď když se odpojila SR, jak to bude, když si pozvu slovenskou rozhodčí? 
Odpověď: Nic se nemění, musí posuzovat podle našeho řádu jako hostující rozhodčí. 

- Mohu používat svou rozkládací bránu i na oficiálních závodech? Mám s ní dobré zkušenosti 
pro psy, kteří mají tendenci bránu přeskakovat nebo se narvat mezi výplň a boční tyčku 
nebo do ní skočit – vždy povolí. 
Odpověď: Přijde nám více nebezpečná nežli bezpečná, a navíc nesplňuje rozměry dané 
řádem. Takže ne. Podle názorů i ostatních instruktorů je základem seznámit psa s překážkou 
a pomoci mu případně správným postavením a pohybem těla správně překonat překážku. 

Edita Macibobová 
-      Zůstává stále malý a velký disk? 
        Odpověď: Ano, stále ještě zůstávají dva disky. 

Andrea Dvořáková 
-       Je stále za záda diskvalifikace? 
        Odpověď: Ano, dle názoru výboru by měl mít psovod svého psa stále pod oční kontrolou.  

 

Ad 7) Závěr – usnesení 
Na závěr byly přečteny a shrnuty jednotlivé body programu, které jsou součástí zápisu.  

a) Členská schůze bere na vědomí: 

- Přehled hospodaření klubu za rok 2023 

- Informaci o plánu akcí klubu na rok 2024 

- Aktualizaci Řádu Klubu Hoopers a Směrnic pro rozhodčí a pořadatele 

 
b) Členská schůze schvaluje: 

- Komisi pro sčítání hlasů – Editu Macibobovou a Žanetu Klánovou 

- Zapisovatele – Ilonu Macákovou 

- Program schůze 

- Rozpočet na Mistrovství klubu 

 
 
Zápis byl jednohlasně schválen a schůze byla ukončena.  
Zápis bude uveřejněn na webu klubu bez přílohy 1.  
 
 
 
 
 
Zapsala: Ilona Macáková 

Kontrolovaly: Jitka Holá, Jana Bauerová, Ivana Francová 


